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Uw kenmerk 

Geachte heer, mevrouw, 

Hierbij doen wij u toekomen ons antwoord op de door de heer Bolle van het CDA 
gestelde vragen over de behandeling van jeugdige criminelen in de gemeente Groningen. 
De brief van de vragensteller treft u als bijlage aan. 

Op 30 oktober heeft het CDA vragen gesteld naar aanleiding van een uitzending van het 
RTL-nieuws van 29 oktober 2015. RTL bericht dat jonge criminelen niet altijd een plek in 
een instelling krijgen, ook al heeft de rechter dat opgelegd. Dit blijkt uit een aantal 
alarmerende zaken die justitiemedewerkers uit het hele land hebben gemeld aan het CDA. 
Uit zeven verschillende zaken blijkt dat de jeugdige criminelen niet in een instelling 
worden geplaatst vanwege plaatsgebrek, gebrek aan geld en bureaucratische 
belemmeringen. 

De opgelegde behandeling voor de jongeren is juist bedoeld om te voorkomen dat ze weer 
in de fout gaan. Het gaat om jongeren met meervoudige problematiek: depressies, 
zwakbegaafdheid en alcohol- en drugsverslaving. Ze zijn veroordeeld voor bijvoorbeeld 
diefstal, mishandeling of afpersing. De fractie van het CDA Groningen vindt het van 
belang dat er voor deze jongeren plek is en dat ze een geschikte behandeling krijgen. De 
fractie maakt zich zorgen over deze jongeren. 

Het CDA heeft de volgende vragen gesteld aan het college: 

1. Deelt het college met het CDA de bovenstaande zorgen om de genoemde groep 
jongeren? 

Het college deelt de mening van het CDA dat deze jongeren gebaat zijn bij een snelle en 
adequate uitvoering van de strafuitvoering én passende hulpverlening. 
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2. Heeft het college in beeld hoeveel jongeren met meervoudige problematiek er in 
Groningen zijn? 

i . Hoeveel van deze jongeren worden nu niet begeleid? 
Vanuit het veiligheidshuis werken we sinds dit jaar met een stadsbrede aanpak op 
risicojeugd. Hiervoor is een coördinator jeugd aangesteld. Deze stadsbrede aanpak richt 
zich op jongeren die deel hebben uitgemaakt van een (problematische) jeugdgroep, of 
zouden kunnen aansluiten bij een jeugdgroep. Het is de verbinding tussen preventie, zorg 
en justitie. Bij het veiligheidshuis zijn nu ruim 100 risicojongeren in beeld. 
Er is geen aparte monitoring of registratie van de specifieke groep met meervoudige 
problematiek. Risicojongeren in het algemeen zijn bekend bij het veiligheidshuis, de 
WIJteams/CJG's en bij programma's als Nieuwe Perspectieven. 

5. Hoe is de samenwerking tussen de gemeente Groningen op dit gebied met andere 
instellingen zoals Reclassering, Ministerie van Justitie en Veiligheid en 
instellingen die opvang en behandeling bieden? 

De WIJteam /CJG's werken via het Veiligheidshuis samen binnen de justitiële keten. Alle 
betrokken partijen zien de noodzaak van afstemming oves de samenhang tussen de 
justitiële civielrechtelijke en strafrechtelijke trajecten en de hulp en zorg in de buurt. 
We werken in Groningen met de aanpak Nieuwe Perspectieven van Eiker/ 't Poortje. Met 
deze aanpak begeleiden we jongeren die in aanraking (dreigen te) komen met politie en 
justitie vroegtijdig, zodat ze niet verder afglijden. Nieuwe perspectieven behaalt goede 
resultaten. 

4. Is er in Groningen voldoende plek en zijn er voldoende geschikte behandelingen 
voor jongeren met meervoudige problematiek? 

i. Zo, ja hoeveel plekken zijn er? 
ii. Zo niet, waar zitten de knelpunten? 

Er is in Noord Nederland geen sprake van capaciteitsproblemen voor het plaatsen van 
jongeren in een justitiële jeugdinrichting. Bij de Noord Nederlandse justitiële 
jeugdinrichting Juvaid van Elker/'t Poortje zijn 44 plekken voor veroordeelde jongeren. 
Deze plekken zijn momenteel niet volledig bezet. Mocht dat wel het geval zijn (dit is de 
laatste jaren niet voorgekomen), dan wordt er geplaatst in een andere justitiële 
jeugdinrichting in Nederland. 

We hopen u zo voldoende geïnformeerd te hebben. 

Met vriendelijke groet, 
burgemeester en wethouders van Groningen, 

de burgemeester, de secretaris. 
Peter den Oudsten Peter Teesink 



Aan het college van Burgemeester en Wethouders 

Groningen, 30 oktober 2015, 

Betreft schriftelijke vragen ex art 41 reglement van orde inzake behandeling 
jeugdige criminelen gemeente Groningen. 

Geacht college. 

Het RTL -nieuws van 29 oktober 2015 bericht dat jonge criminelen niet altijd een 
plek in een instelling krijgen, ook al heeft de rechter dat opgelegd.̂  Dit blijkt uit 
een aantal alarmerende zaken die justitiemedewerkers uit het hele land hebben 
gemeld aan het CDA. Uit zeven verschillende zaken blijkt dat de jeugdige 
criminelen niet in een instelling worden geplaatst vanwege plaatsgebrek, gebrek 
aan geld en bureaucratische belemmeringen. 

De opgelegde behandeling voor de jongeren is juist bedoeld om te voorkomen 
dat ze weer in de fout gaan. Het gaat om jongeren met meervoudige 
problematiek: depressies, zwakbegaafdheid en alcohol- en drugsverslaving. Ze 
worden veroordeeld voor bijvoorbeeld diefstal, mishandeling of afpersing. 

De fractie van het CDA Groningen vindt het van belang dat er voor deze jongeren 
plek is en dat ze een geschikte behandeling krijgen. De fractie maakt zich zorgen 
over deze jongeren en heeft daarom de volgende vragen aan het college: 

1. Deelt het college met het CDA de bovenstaande zorgen om de genoemde 
groep jongeren? 

2. Heeft het college in beeld hoeveel jongeren met meervoudige 
problematiek er in Groningen zijn? 

i. Hoeveel van deze jongeren worden nu niet begeleid? 
3. Hoe is de samenwerking tussen de gemeente Groningen op dit gebied met 

andere instellingen zoals bijvoorbeeld Reclassering, Ministerie van 
Justitie en Veiligheid en instellingen die opvang en behandeling bieden? 

4. Is er in Groningen voldoende plek en zijn er voldoende geschikte 
behandelingen voor jongeren met meervoudige problematiek? 

i . Zo, ja hoeveel plekken zijn er? 
ii . Zo niet, waar zitten de knelpunten? 

Namens de fractie van het CDA 
Rene Bolle 

^ http://www.rtlnieuws.nl/nieuws/binnenland/alarmerend-jonge-criminelen-krijgen-geen-
behandeling 


